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9. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Odgovor na podano pobudo članice občinskega sveta Svetlane Oletič: 

− zakaj v Ljutomeru ni več Ljudske univerze  

 

Ljudsko univerzo za izobraževanje odraslih ustanovi občina ali več občin skupaj. Lahko se ustanovi 

kot javni zavod za izobraževanje odraslih ali organizira kot organizacijska enota drugega javnega 

zavoda, ki ga je ustanovila občina. 

Izobraževanje za odrasle se organizira z namenom izvajanja naslednjih izobraževalnih programov:  

− javnoveljavno izobraževalni program osnovne šole za odrasle, 

− javnoveljavni izobraževalni programi za odrasle, po katerih se ne pridobi javnoveljavna 

izobrazba in 

− neformalni izobraževalni programi za odrasle. 

Občina Ljutomer je v preteklih obdobjih organizirala izobraževanje odraslih kot enoto v dveh 

različnih zavodih. Pri prvem ni mogla enota več delovati zaradi zakonskih določb, drugi zavod je 

bil ukinjen in s tem tudi izobraževanje odraslih v delu, ki se nanaša na osnovno šolo za odrasle. 

Nekatere programe za izobraževanje odraslih ponuja Gimnazija Franca Miklošiča Ljutomer, tako, 

da so programi dostopni tudi v Ljutomeru. 

Stroškovno je ustanovitev Ljudske univerze kot samostojnega zavoda za območje občine Ljutomer 

precej tvegana odločitev, možnosti organiziranja organizacijske enote pri obstoječem zavodu, ki bi 

lahko izvajal tudi osnovno šolo za odrasle, pa so omejene. 

 

Pripravila  

Karmen Lah, višja svetovalka   

 

Odgovor na podano vprašanje članice občinskega sveta Slavice Sunčič:  

− glede postavljenega prometnega znaku v podvozu v Krištancih 

 

Prometni znake ja bil postavljen v sklopu izgradnje podvoza pod železniško progo. Za trenutno 

ureditev je bilo s strani Republike Slovenije pridobljeno uporabno dovoljenje in prometna ureditev 

kot taka je ustrezna. 

 

Pripravil 

Mitja Kolbl, višji svetovalec  

 

Odgovor na podano vprašanje članice občinskega sveta Slavice Sunčič:  

− glede čiščenja potokov 

 

Odgovor se nahaja v prilogi.  

 

Pripravil 

Branko Novak, višji svetovalec  

 


